
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den 13/5 - 2020 

Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Preben, Claus, Bente og Mona  

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referat fra bestyrelsesmøde den 15/4-2020 godkendes. 

Status quo Selve flisearbejdet omkring klubhuset er færdiggjort. Det er blot oprydningen 
der mangler. 

Sct. Hans Der planlægges med Sct. Hans bål ved søen igen i år, med hensyntagen til 
diverse restriktioner. 
Niels Bjørn sørger for at der hentes bålmateriale i skoleskoven.  
Bente er i besiddelse af indkøbssedlen fra sidste år. 
Mona sørger for info ved forsamlingshuset og på hjemmesiden. 
Endelig planlæggelse kan formentlig gøres ved næste møde. 

Reklameskilte ved 
petanquebanen 

De øverste skilte skal fjernes og de nederste kan anvendes til beklædning med 
træ.  
Niels Bjørn undersøger pris på lærkeskaller. 

Evt. Næste bestyrelsesmøde bliver den 10/6 -2020 kl. 19 i klubhuset. Claus sørger 
for brød til kaffen. 

  
  
  
  

 

Ref. Mona 


